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Van: BurgerbrievenKR 

Verzonden: vrijdag 15 juni 2012 18:00 

Aan: Ld 
Onderwerp: Uw vraag van 7 november 2011 aan de Tweede Kamer der Staten-Generaal an ae 

Geachte mevrouw GEE 

Op 7 november 2011 heeft u een e-mail gestuurd aan M. van der Zalm van de Tweede Kamer 
der Staten-Generaal over de hoogte van het bedrag dat toenmalig minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties (BZK), de heer Donner, aan Bonaire gaf en waarvoor het bedoeld 
was. Uw e-mail is aan het ministerie van BZK doorgestuurd ter beantwoording. 

& 
Door een foutieve registratie in ons administratiesysteem is uw vraag niet beantwoord. Mijn 
welgemeende excuses voor deze zeer late reactie. 

Het bedrag bedroeg 1,5 miljoen euro voor Bonaire en diende voor het wegwerken van 
achterstallig onderhoud aan wegen en gebouwen en daarnaast als extra investering in goed 
bestuur. Inmiddels zijn deze financiële middelen door Bonaire besteed en vindt uitvoering van 
de verbeteringen plaats. 

Hoogachtend, 
Ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, 

waarnemend directeur Koninkrijksrelaties 

15-6-2012


